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Abstract (en)
[origin: WO8807520A1] A process for the manufacture of 4-(phenylmethyl) aspartate from aspartic acid and benzyl alcohol is characterized in that
a reaction mixture containing 10 to 40 mol of benzyl alcohol and 1 to 5 mol of acetyl chloride per mol of aspartic acid is used, that the reaction is
carried out at a temperature between-10 DEG C and 50 DEG C, and that the product is precipitated, when reaction is complete, by neutralization
with organic bases.

Abstract (fr)
Un procédé pour la fabrication d'ester d'acide aspartique-4-(phénylméthyle) à partir d'acide aspartique et d'alcool benzylique est caractérisé en
ce que l'on utilise un mélange de réaction contenant 10 à 40 moles d'alcool benzylique et 1 à 5 moles de chlorure d'acétyle par mole d'acide
aspartique, en ce que la réaction est effectuée à une température comprise entre -10°C et 50°C, et en ce que l'on sépare le produit, une fois la
réaction achevée, par neutralisation avec des bases organiques.
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